

PORSCHE

**CARRERA CUP
FRANCE**

ORECA
Avenue de Rome
83870 – Signes
France

Le 19/09/2024

Je soussignée Madame Laurie GAUTIER, responsable PORSCHE CARRERA CUP FRANCE, certifie que l'écurie _____ est engagée dans le championnat de la PORSCHE CARRERA CUP FRANCE dans le cadre des événements EUROPEAN LE MANS SERIES 2024. Cette année, les dates sont les suivantes :

- Autodromo del Mugello (Italie) / 4 Hours of Mugello // 29/09/2024
- Autodromo do Algarve (Portugal) / 4 Hours of Portimao // 19/10/2024

Je confirme que l'arrivée et le départ de l'ensemble des camions, du matériel et du personnel de l'écurie citée ci-dessus avant et après la date de l'événement est indispensable au bon déroulé du championnat auquel elle participe.

Je reste à votre entière dispositions si vous avez besoin d'informations complémentaires.

Laurie GAUTIER
+33 06 51 99 37

PORSCHE

**CARRERA CUP
FRANCE**

ORECA
Avenue de Rome
83870 – Signes
France

The 19/09/2024

I, undersigned Mrs Laurie GAUTIER, PORSCHE CARRERA CUP FRANCE manager, certify that the team is entered in the PORSCHE CARRERA CUP FRANCE championship as part of the EUROPEAN LE MANS SERIES 2024 events. This year, the dates are as follows:

- Autodromo del Mugello (Italy) / 4 Hours of Mugello // 29/09/2024
- Autodromo do Algarve (Portugal) / 4 Hours of Portimao // 19/10/2024

I confirm that the arrival and departure of all the trucks, equipment and personnel of the above-mentioned team before and after the date of the event is essential for the smooth running of the championship in which it is taking part.

Should you require any further information, please do not hesitate to contact me.

Laurie GAUTIER
+33 06 51 99 37